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SLOVENSKO: Zdravím vás moji blízki priatelia!

Tak sa to predsa stalo!

Nie, nedá sa vyhovárať na nízku mentálnu úroveň našich čelných predstaviteľov. Jedná sa tu o čisté
vlezdoprdelkovstvo, ktoré by osoba znalá práva mohla dokonca označiť za vlastizdradu. Ale pri
našom štátnom aparáte a zhumplovanom súdnictve samozrejme nikomu nič nehrozí. A ak k tomu
pripočítame servilné a ustráchané obyvateľstvo, tak sa páchatelia určite dožijú aj neúprimného, ale
frenetického potlesku.

O čom je takýto neurčitý úvod?

No predsa opäť o našom testovaní. Sme pokusné morčatá, ale tentokrát nielen ako ľudia, ale dokonca
aj ako celá krajina(rozumej územie).

A prečo opäť?

Bolo to nie tak dávno, keď z niektorých z nás spravil bývalý predseda tejto zapredanej vlády pokusné
objekty. Nikde na svete neprebiehalo plošné testovanie, len u nás. Výsledkom bolo rozšírenie
vírusových chorôb podstatne rýchlejšie a efektívnejšie, akoby sa testovať išli len osoby s
relevantnými príznakmi. Túto tému som v minulosti už niekoľkokrát rozoberal, tak sa nemusím
opakovať.

Cieľ bol splnený, vírusová nálož sa efektívne rozšírila, farma biznis dostal svoje dáta a trnavská
firmička blízka asi najnenávidenejšiemu trnafčanovi vyryžovala svoj vývar. Všetci šťastní. Teda až na
tých s trvalými následkami a tých zbytočne mŕtvych. Ale tí už nikoho žalovať nepôjdu, aj keby, v tejto
časti karpatskej kotliny sa ich vyhliadky na úspech dajú porovnať s úspechom transformácie olova na
zlato.

 

 

Prečo vyťahujem staré hriechy? Lebo je to tu zas. A tentokrát to bude mať dopad (možno aj ten
fyzický) na všetkých, teda aj na tých, ktorí sa nepričinili. Jedná sa o darovanie nášho jediného
protivzdušného systému S300, ktorý sme dostali ako súčasť deblokácie dlhu s jasne stanovenými
podmienkami. Jednou z podmienok, asi tou najpodstatnejšou bolo, že sa systém môže použiť len na
obranu našej vlasti a nesmie byť reexportovaný. Aj keď odhliadneme od faktu, že tento špás stál
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nejaké dosť podstatné groše, prečo sme ho museli darovať? A nikto sa nezamyslel nad následkami
porušenia litery zmluvy? To sú už tí hore tak bohorovní, že pokojne obetujú krajinu aj s
obyvateľstvom?

Živoríme v štáte, kde sa ľudia už naozaj neboja zomierať. Prostriedkov je málo, posledných vyše 30
rokov počúvame len o uťahovaní opaskov. Doteraz sme si ich uťahovali kvôli nám a našim deťom (a
nenažraným politikom). Teraz si ich budeme musieť uťahovať aj kvôli prišelcom. Mnohí z nich nami
pohŕdajú, mnohí sú vyznávačmi extrémistických názorov, ktoré sú na Slovensku v rozpore s platným
zákonom. Mnohí z nich majú kriminálnu minulosť a nepomýlim sa, že aj budúcnosť.

Trnafský pacient vyčíslil našu „pomoc“ na 2 miliardy. Lajnová sľúbila poslať nejaké europeniaze, veď
sme v tom spolu. A zrazu, aké je tu ticho! Kde sú tie europrachy? My sme dobrí len ako dojná krava,
ktorá keď prestane dojiť, tak ide rovno na jatky?

Zrejme sme na priamej ceste na jatky. Vládni kreténi nám všetkým namaľovali terče na čelá. V noci
zo štvrtka na piatok sme sa stali oficiálnymi nepriateľmi Ruskej federácie. Nepriateľskejší ako zvyšok
skorumpovanej EU. Aj tí najintenzívnejší americkí análni alpinisti – Poliaci, chceli svoje Migy poslať
na Ukrajinu prostredníctvom americkej vojenskej základne v Nemecku. A dostali stopku. Američania
nechcú obetovať Poľsko. Ale malé Slovensko im za tú skúšku zrejme stojí.

Tak nám Pán Boh pomáhaj……

Váš

Juraj

 

P.S.

To, že sa Slovensko ocitlo bez akejkoľvek protivzdušnej ochrany mi už nevadí. Patrioty na našom
území nepodliehajú nášmu veleniu, čiže akoby ani neboli. Inak tento americký systém ako neúčinný
dokonca vypoklonkovali už aj ťavy z púšte. Saudi preto nakúpili S400 ako obranu pred iránskymi
raketami. Prečo asi?

No, aspoň to budeme mať rýchlejšie za sebou…
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